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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA – VELKÁ CHUCHLE  

č. 4/2022 konaného dne 5.4.2022 

 
Místo konání:   obecní areál Kazínská 8, Praha – Velká Chuchle 

 

Přítomni:  Mgr. Klán, Ing. Křen, Ing. Dušek, Bc. Šimek, Mgr. Melichar, Ing. Barcal, 

MUDr. Schneiderová, Ing. Špaňhel, MUDr. Piskáček, p. Mařík 

 

Omluveni: Ing. Mendlík, p. Havlina 

 

Neomluvena: Mgr. Felix 

 

Hosté: Ing. Lenka Pěničková 

 

Veřejnost: 8 (viz prezenční listina) 

 

 

Zasedání zastupitelstva zahájil a řídil starosta MČ MUDr. Jaromír Piskáček. 

 

Jednání bylo zahájeno v 17:00 hodin konstatováním, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno a vyhlášeno, 

je usnášeníschopné, jelikož je přítomno devět členů zastupitelstva (nadpoloviční většina členů), a to 

včetně druhého náhradníka volební strany ODS p. Bc. Martina Šimka z důvodu rezignace na mandát 

zastupitele MČ Praha – Velká Chuchle p. Stanislava Fresla obdržené osobně na zasedání 3. ZMČ dne 

1.3.2022.  

V 17:02 hodin se dostavil na jednání ZMČ Mgr. Martin Melichar. 

Starosta předal slovo tajemníkovi ÚMČ, který přednesl text slibu člena Zastupitelstva městské části 

Praha – Velká Chuchle v souladu s ustanovením § 50 odst. 2 až 4 ve spojení s ustanovením § 87 odst. 2 

zákona č. 131/2000 Sb., v platném znění o hlavním městě Praze: „Slibuji na svou čest a svědomí, že 

svoji funkci budu vykonávat svědomitě, v zájmu městské části a jejích občanů, řídit se Ústavou a zákony 

České republiky“.  

Starosta vyzval přítomného člena k jeho složení s pronesením slova „slibuji“ a k následnému stvrzení 

podpisem; nový člen zastupitelstva slib složil, a to bez výhrad. 

 

Tajemník předal Bc. Martinu Šimkovi osvědčení o tom, že se stal členem zastupitelstva MČ (s účinností 

od 2.3.2022), v souladu s ustanovením § 56 odst. 2 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev 

obcí a o změně některých zákonů, v platném znění.  

 

Po ukončení procedurální záležitosti starosta vyzval přítomné členy zastupitelstva k předložení návrhů 

na obsazení funkce dvou ověřovatelů zápisu; do funkce ověřovatelů zápisu byli starostou následně 

potvrzeni MUDr. Schneiderová a Bc. Šimek a dále předložila návrh na obsazení funkce zapisovatele, 

a to Ing. Staškovou a dal o návrhu hlasovat: 

 

ZMČ schvaluje, aby ověřovateli zápisu č. 4/2022 byli dva členové zastupitelstva, a to pí MUDr. 

Michaela Schneiderová a p. Bc. Martin Šimek a zapisovatelem Ing. Stašková. 

Hlasování: Pro:   10 (Klán, Křen, Dušek, Šimek, Melichar, Barcal, Schneiderová, Špaňhel,   

                    Piskáček, Mařík)     

 Proti:   0 

Zdržel se:   0 

 

Starosta sdělil, že zápis č. 3/2022 ze zasedání nového zastupitelstva konaného dne 1.3.2022 byl ověřen 

zastupitelstvem schválenými ověřovateli a nebyly k němu v souladu s jednacím řádem vzneseny žádné 

námitky.  
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Starosta seznámil přítomné s návrhem programu dnešního zasedání a před jeho schválením vyzval členy 

zastupitelstva k předložení návrhů na jeho doplnění, příp. změny. Vzhledem k tomu, že nebyl předložen 

žádný návrh na doplnění, příp. změnu, dal starosta hlasovat o programu zasedání dle pozvánky ze dne 

23.3.2022 takto: 

  

ZMČ schvaluje program 4. zasedání ZMČ podle návrhu uvedeného v pozvánce ze dne 23.3.2022. 

Hlasování: Pro:    8 (Křen, Šimek, Klán, Piskáček, Schneiderová, Barcal, Mařík, Melichar) 

Proti:  0 

Zdržel se:  2 (Špaňhel, Dušek) 

 

PROGRAM:  
1. Slib nového člena zastupitelstva MČ Praha – Velká Chuchle, volba ověřovatelů zápisu  

a zapisovatele, schválení programu zasedání 

2. Volba 1. místostarosty MČ Praha – Velká Chuchle 

3. Finanční záležitosti (návrh smlouvy na IT, revokace usnesení – limit objednávek, rozpočtové 

úpravy, dotace spolkům a neziskovým organizacím) 

4. Majetkové záležitosti 

5. Změna doby nájmu obecních bytů (z doby určité na dobu neurčitou) 

6. Krizový štáb a povodňová komise (informace k možnostem výuky ukrajinských dětí) 

7. Informace z jednání výborů ZMČ (Administrativní výbor) 

8. Různé (akce Chuchle Arena Praha) 

 

Bod 2 – Volba 1. místostarosty MČ Praha – Velká Chuchle 

Starosta poukázal na náročnost výkonu funkce prvního místostarosty. Poté vyzval přítomné zastupitele 

k předložení návrhu na obsazení funkce prvního místostarosty a zároveň konstatoval, že bude hlasovat 

pro kteréhokoliv zastupitele, který bude navržen či se sám přihlásí. Nikdo z přítomných zastupitelů však 

nevznesl návrh na obsazení funkce prvního místostarosty. Starosta vznesl dotaz na Bc. Šimka, zdali má 

zájem o zmíněnou funkci. Bc. Šimek odpověděl, že vstoupil do zastupitelstva nečekaně, je pracovně 

vytížen a nemohl by funkci vykonávat zodpovědně. Zároveň Bc. Šimek nabídl své zkušenosti a osobní 

pomoc při řešení problematiky se zprovozněním „kontejnerové školy“. 

Na závěr tohoto bodu starosta konstatoval, že volba prvního místostarosty neproběhne. 

 

Bod 3 – Finanční záležitosti (návrh smlouvy na IT, revokace usnesení – limit objednávek, 

rozpočtové úpravy, dotace spolkům a neziskovým organizacím) 

Předseda finančního výboru konstatoval, že finanční prostředky určené ve schváleném rozpočtu pro r. 

2022 na příspěvky žadatelům o finanční podporu jsou v oblasti sportu ve výši 400 tis. Kč, v oblasti 

kultury ve výši 400 tis. Kč a v oblasti zájmové činnosti 20 tis. Kč z vlastních zdrojů. Poté seznámil 

přítomné zastupitele s aktuálními žádostmi o finanční příspěvky pro r. 2022 a doporučením finančního 

výboru ze dne 24.3.2022. Finanční výbor doporučil poskytnout dotaci ve výši 60 tis. Kč spolku RC 

Chuchle na organizaci akcí a provoz rodinného centra v r. 2022, spolku TJ Sokol Chuchle dotaci ve výši 

30 tis. Kč na podporu činnosti a organizaci akcí TJ v r. 2022, spolku Český svaz chovatelů, ZO Velká 

Chuchle dotaci ve výši 20 tis. Kč na organizaci akcí a činnost spolku, spolku Aerobic Team Praha, z.s. 

dotaci ve výši 100 tis. Kč na provoz a celoroční činnost pro děti a mládež v r. 2022, spolku Český 

rybářský svaz dotaci ve výši 30 tis. Kč na organizaci sportovních akcí a činnost spolku, DTJ Velká 

Chuchle dotaci ve výši 30 tis. Kč na provoz tělocvičny a organizaci akce přespolní běh v r. 2022,   TAJV 

dotaci ve výši 10 tis. Kč na realizaci 1. ročníku semifinálové sportovní akce v MČ, JSDH dotaci ve výši 

20 tis. Kč na akci Rozsvícení vánočního stromu (žádost obdržena po konání finančního výboru). 

Starosta zahájil diskuzi – jména diskutujících: Špaňhel, Barcal, Melichar, Klán, Piskáček, Křen, Šimek, 

Schneiderová, Schulz, Pěničková, Pořízek (veřejnost).  

Předmět diskuze: žádost spolku Aerobic Team Praha, z.s. - poukázání na neuvedení počtu dětí, které 

navštěvují Aerobic Team Praha a konstatování, že se jedná o výdělečný podnik. Projekt Děti na startu – 

návrh levnějšího vstupného pro chuchelské děti. Dále návrh na specifikaci podmínky udělení dotace 

např. na sportovní vybavení - pomůcky, nářadí; návrh na proplacení pololetního nebo ročního příspěvku 

Děti na startu přímo rodičům; návrh na vyšší finanční podporu DTJ a TJ Sokol Chuchle, které navštěvuje 

více chuchelských dětí než Aerobic Team Praha; apelování na spolky, aby příště uváděly do žádostí o 
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dotace počet dětí, které daný spolek navštěvují. Dále bylo poukázáno na to, aby finanční podpora 

z rozpočtu MČ směřovala občanům Chuchle místo „výdělečným“ podnikatelům. Závěrem tohoto bodu 

byl předložen Mgr. Klánem návrh budoucího usnesení „ZMČ schvaluje záměr poskytnutí finančního 

příspěvku rodičům na každé dítě, které se zúčastní programu Děti na startu…“ s doporučením ponechat 

usnesení takto otevřené s tím, že tajemník nebo finanční výbor rozpracuje ve spolupráci s Ing. 

Pěničkovou na základě legislativních pravidel podmínky, kdo si bude moci žádat o příspěvek, jaký 

způsobem a poté vyřešit žádost Aerobic Team Praha na dalším zasedání ZMČ.  

Po skončení diskuze dal starosta hlasovat o jednotlivých návrzích usnesení: 

  

ZMČ schvaluje, na základě doporučení finančního výboru ze dne 24.3.2022, poskytnutí dotace ve výši 

60.000,- Kč spolku Rodinné centrum Chuchle, z.s. (IČ 03438554), Starochuchelská 7, 159 00 Praha 5 

– Velká Chuchle na organizaci akcí a provoz rodinného centra v roce 2022 a uzavření veřejnoprávní 

smlouvy. 

Hlasování:  Pro:            10 (Klán, Křen, Dušek, Šimek, Melichar, Barcal, Schneiderová, Špaňhel,     

                      Piskáček, Mařík)     

   Proti:          0 

  Zdržel se:         0 

Zodpovídá: odbor účetnictví a správy majetku (pozemky)                                                Termín: ihned 

 

ZMČ schvaluje, na základě doporučení finančního výboru ze dne 24.3.2022, poskytnutí dotace ve výši 

30.000,- Kč na organizaci sportovních akcí a činnost spolku Český rybářský svaz, z.s., MO Praha 5 – 

Velká Chuchle (IČ 71200185), U Skály 187, 159 00 Praha 5 – Velká Chuchle v roce 2022 a uzavření 

veřejnoprávní smlouvy. 

Hlasování:  Pro:            10 (Klán, Křen, Dušek, Šimek, Melichar, Barcal, Schneiderová, Špaňhel,     

                      Piskáček, Mařík)     

   Proti:          0 

  Zdržel se:         0 

Zodpovídá: odbor účetnictví a správy majetku (pozemky)                                                Termín: ihned 

 

ZMČ schvaluje, na základě doporučení finančního výboru ze dne 24.3.2022, poskytnutí dotace ve výši 

30.000,- Kč Tělocvičné jednotě Sokol Chuchle (IČ 71191852), Starochuchelská 96/2, 159 00 Praha  5 

– Velká Chuchle na podporu činnosti a organizaci akcí TJ v roce 2022 a uzavření veřejnoprávní 

smlouvy. 

Hlasování:  Pro:            10 (Klán, Křen, Dušek, Šimek, Melichar, Barcal, Schneiderová, Špaňhel,     

                      Piskáček, Mařík)     

   Proti:          0 

  Zdržel se:         0 

Zodpovídá: odbor účetnictví a správy majetku (pozemky)                                                Termín: ihned 

 

ZMČ schvaluje, na základě doporučení finančního výboru ze dne 24.3.2022, poskytnutí dotace ve výši 

20.000,- Kč na organizaci akcí a činnost spolku Český svaz chovatelů, ZO Velká Chuchle (IČ 

04537190), Starochuchelská 7, 159 00 Praha 5 – Velká Chuchle v roce 2022 a uzavření veřejnoprávní 

smlouvy, 

Hlasování:  Pro:            10 (Klán, Křen, Dušek, Šimek, Melichar, Barcal, Schneiderová, Špaňhel,     

                      Piskáček, Mařík)     

   Proti:          0 

  Zdržel se:         0 

Zodpovídá: odbor účetnictví a správy majetku (pozemky)                                                Termín: ihned 

 

ZMČ schvaluje, na základě doporučení finančního výboru ze dne 24.3.2022, poskytnutí dotace ve výši 

30.000,- Kč DTJ Velká Chuchle (IČ 45241147), K Vápence 208/23, 159 00 Praha 5 – Velká Chuchle 

na provoz tělocvičny a organizaci akce přespolní běh  v r. 2022 a uzavření veřejnoprávní smlouvy. 

Hlasování:  Pro:            10 (Klán, Křen, Dušek, Šimek, Melichar, Barcal, Schneiderová, Špaňhel,     

                      Piskáček, Mařík)     

   Proti:          0 
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  Zdržel se:         0 

Zodpovídá: odbor účetnictví a správy majetku (pozemky)                                                Termín: ihned 

 

ZMČ schvaluje, na základě doporučení finančního výboru ze dne 24.3.2022, poskytnutí dotace ve výši 

10.000,- Kč  a uzavření veřejnoprávní smlouvy s TAJV, z.s. (IČ 09287094), Sportovní 158, 290 01 

Poděbrady na realizaci 1. ročníku semifinálové sportovní akce v MČ Velká Chuchle v rámci nového 

programu národního projektu „Sportovní den mládeže s TAJV“ v roce 2022, který je pod záštitou NSA, 

MHMP a MŠMT, a to za podmínky, že se sportovní akce uskuteční na území MČ Praha – Velká Chuchle, 

budou se jí moci zúčastnit jako účastníci i diváci občané MČ a že akce bude organizátorem předem 

veřejně propagována (např. v Chuchelském zpravodaji). 

Hlasování:  Pro:              7 (Křen, Klán, Šimek, Piskáček, Schneiderová, Barcal, Melichar) 

  Proti:            1 (Špaňhel) 

                     Zdržel se:     2 (Mařík, Dušek) 

Zodpovídá: odbor účetnictví a správy majetku (pozemky)                                                Termín: ihned 

 

MUDr. Schneiderová opustila jednací místnost v 17:59 hodin (návrat 18:00 hodin). 

 

Předseda finančního výboru seznámil přítomné zastupitele s návrhem rozpočtových úprav č. 1/2022. 

Do rozpočtu je potřeba zapojit rezervu na OdPa 6221 v souvislosti s pomocí občanům Ukrajiny, a to 

zejména na zprovoznění bývalé kontejnerové ZŠ v K8. Uvedl, že finanční výbor navrhnul přesunout 

100 tis. Kč z rezervy na příspěvky spolkům. Starosta dal hlasovat o tomto předloženém návrhu usnesení: 

 

ZMČ schvaluje, na základě doporučení finančního výboru ze dne 24.3.2022, návrh rozpočtových úprav 

č. 1/2022 – viz příloha. 

Hlasování:  Pro:            10 (Klán, Křen, Dušek, Šimek, Melichar, Barcal, Schneiderová, Špaňhel,     

                      Piskáček, Mařík)     

   Proti:          0 

  Zdržel se:         0 

Zodpovídá: odbor účetnictví a správy majetku (pozemky)                                                Termín: ihned 

 

Předseda finančního výboru uvedl, že finanční výbor projednával smlouvu spol. Comes, s.r.o. na správu 

sítě, která byla předjednána již v březnu 2021, po odvolání pí Mgr. Felix z funkce starostky nebyla 

aktualizace smlouvy dořešena. Současná smlouva nebyla valorizována od r. 2011, dokonce byla v té 

době snížena o 50 % z původních 6175 Kč na stávajících 3630 Kč. Ve schváleném rozpočtu na r. 2022 

je s navýšením částky počítáno (10 043 Kč/měsíc). V rámci měsíčního paušálu je navýšen počet hodin 

(4 h/měsíc). Předseda finančního výboru uvedl, že pracovníci ÚMČ jsou se službou této firmy spokojeni.  

Starosta zahájil diskuzi – jména diskutujících: Křen, Šimek, Barcal, Špaňhel, Klán, Piskáček, Schulz, 

Pořízek a Preclík (veřejnost).  

Předmět diskuze: předmět smlouvy se spol. Comes, s.r.o., sazby (paušální x hodinová), správa cca 15 

PC ÚMČ, rozsah podpory, správa sítě, dohled serverů, dohled nad zálohováním a pravidelnými 

aktualizacemi, servisní zásah (měl by být uveden v paušální částce); návrh na zpracování dalších dvou 

cenových nabídek pro možnost posoudit, zdali je  tato nabídka výhodná; poukázání na garanci dat a 

objednávku nového serveru u této společnosti; poukázání na 3 měsíční výpovědní dobu ze strany spol. 

Comes  s.r.o. a návrh na prověření této smlouvy; návrh na neprohlasování smlouvy na 4. ZMČ - řešení 

v rámci Administrativního výboru.  

Po skončení diskuze dal starosta hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

  

ZMČ schvaluje, na základě doporučení finančního výboru ze dne 24.3.2022, uzavřít novou Servisní 

smlouvu o poskytování odborných IT služeb se spol. Comes, spol. s r.o.  

Hlasování:  Pro:           5 (Dušek, Melichar, Mařík, Barcal, Piskáček)  

  Proti:         0  

                     Zdržel se:  5 (Klán, Šimek, Špaňhel, Křen, Schneiderová) 

Návrh usnesení nebyl přijat. 
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Předseda finančního výboru uvedl, že na základě žádosti pana starosty předložil členům výboru návrh 

na revokaci usnesení ZMČ č. 7/2021 (bod 7/2a ze dne 8.11.2021), ze kterého vyplývá, že objednávky 

nad 15 tis. Kč bez DPH schvaluje ZMČ. Výbor nedoporučil toto usnesení revokovat. Starosta poukázal 

na ztížení běžného provozu MČ i ÚMČ tímto nízkým limitem.  

Ing. Špaňhel opustil jednací místnost v 18:32 hodin (návrat 18:33 hodin). 

Starosta vznesl protinávrh, aby revokace byla přijata a stanoven limit ve výši 50 tis. Kč (bez DPH). 

O tomto protinávrhu dal hlasovat: 

 

ZMČ schvaluje revokaci usnesení ZMČ č. 7/2021 (bod 7/2a ze dne 8.11.2021) a stanovuje limit ve výši 

50 tis. Kč bez DPH, který zůstává v kompetenci starosty.  

Hlasování:  Pro:            8 (Šimek, Špaňhel, Dušek, Klán, Piskáček, Křen, Schneiderová, Barcal) 

  Proti:          0  

                     Zdržel se:  2 (Melichar, Mařík) 

Zodpovídá: odbor účetnictví a správy majetku (pozemky)                                                Termín: ihned 

 

Předseda finančního výboru uvedl, že výbor byl seznámen s žádostí ředitelky ZŠ o ponechání 

nevyčerpaného příspěvku na provoz za r. 2021 ve výši 257 374, 14 Kč a výbor doporučil ZMČ ponechat 

ZŠ tuto částku k čerpání v r. 2022 na zvýšené provozní výdaje. Starosta dal hlasovat o předloženém 

návrhu usnesení: 

 

ZMČ schvaluje, na základě doporučení finančního výboru ze dne 24.3.2022, žádost ZŠ o ponechání 

nedočerpané provozní dotace z r. 2021 ve výši 257.374,14 Kč k čerpání v r. 2022 na zvýšené provozní 

výdaje, a to zejména z důvodu zvyšujících se nákladů na energie a také případně na výuku dětí 

z Ukrajiny. 

Hlasování:  Pro:            10 (Klán, Křen, Dušek, Šimek, Melichar, Barcal, Schneiderová, Špaňhel,     

                      Piskáček, Mařík)     

   Proti:          0 

  Zdržel se:         0 

Zodpovídá: odbor účetnictví a správy majetku (pozemky)                                                Termín: ihned 

 

ZMČ bere na vědomí zápis č. 2/2022 ze zasedání finančního výboru ZMČ konaného dne 24.3.2022. 

 

ZMČ bere na vědomí zápis z projednání vypořádání finančních vztahů městských částí hl. m. Prahy  

k rozpočtu hl. m. Prahy a ke státnímu rozpočtu za rok 2021 z 9.3.2022 v rámci kterého, bylo požádáno 

o ponechání nevyčerpaných dotací. Konečná výše odvodu vyplývající z finančního vypořádání za rok 

2021 bude MČ sdělena po projednání návrhu finančního vypořádání za rok 2021 v Zastupitelstvu hl. m. 

Prahy (červen 2022) a po uzavření finančního vypořádání hl. m. Prahy se státním rozpočtem. 

 

Předseda finančního výboru seznámil přítomné zastupitele s podklady, které obdržela MČ po konání 

finančního výboru a s rozpočtovými úpravami č. 2/2022. Starosta dal o tomto návrhu usnesení hlasovat:  

  

ZMČ schvaluje návrh rozpočtových úprav č. 2/2022 – viz příloha. 

Hlasování:  Pro:            10 (Klán, Křen, Dušek, Šimek, Melichar, Barcal, Schneiderová, Špaňhel,     

                      Piskáček, Mařík)     

   Proti:          0 

  Zdržel se:         0 

Zodpovídá: odbor účetnictví a správy majetku (pozemky)                                                Termín: ihned 

 

Předseda finančního výboru seznámil přítomné zastupitele s žádostí SDH Praha – Velká Chuchle  

o poskytnutí finančních prostředků na akci Rozsvícení Vánočního stromu a s žádostí o úhradu nákladů 

spojených s objednáním sanitky a 2 ks mobilních WC v rámci akce Zábavně sportovní odpoledne 

s chuchelskými hasiči. Starosta dal o těchto návrzích hlasovat: 

 

ZMČ schvaluje poskytnutí dotace ve výši 20.000,- Kč SH ČMS SDH Praha - Velká Chuchle 

(IČ65994191), Starochuchelská 7, 159 00 Praha 5 – Velká Chuchle na zajištění a organizaci vánočních 
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oslav spojených s rozsvícením vánočního stromku dne 27.11.2022 na nám. Chuchelských bojovníků  

a uzavření veřejnoprávní smlouvy, s tím že ozdobení vánočního stromu zajistí MČ. 

Hlasování:  Pro:            10 (Klán, Křen, Dušek, Šimek, Melichar, Barcal, Schneiderová, Špaňhel,     

                      Piskáček, Mařík)     

   Proti:          0 

  Zdržel se:         0 

Zodpovídá: odbor účetnictví a správy majetku (pozemky)                                                Termín: ihned 

 

ZMČ schvaluje na základě žádosti SH ČMS SDH Praha - Velká Chuchle (IČ 65994191), 

Starochuchelská 7, 159 00 Praha 5 – Velká Chuchle zajištění přistavení sanitky a 2 ks mobilních WC 

v rámci Zábavně sportovního odpoledne v chuchelském areálu zdraví pořádaného chuchelskými hasiči 

v červnu 2022. 

Hlasování:  Pro:            10 (Klán, Křen, Dušek, Šimek, Melichar, Barcal, Schneiderová, Špaňhel,     

                      Piskáček, Mařík)     

   Proti:          0 

  Zdržel se:         0 

Zodpovídá: odbor účetnictví a správy majetku (pozemky)                                         Termín: květen 2022 

                    odbor stavební a správy majetku 

 

Předseda finančního výboru seznámil přítomné zastupitele s žádostí ZŠ o povolení čerpání 

z investičního fondu na nákup šesti předmětových sad pro skupinovou výuku přírodních věd. Starosta 

dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

 

ZMČ povoluje na základě žádosti ředitelky ZŠ čerpání investičního fondu ZŠ na nákup 6 ks 

předmětových sad na skupinovou výuku přírodních věd v celkové výši max. 300 tis. Kč (1 sada cca 42-

50 tis. Kč). 

Hlasování:  Pro:            10 (Klán, Křen, Dušek, Šimek, Melichar, Barcal, Schneiderová, Špaňhel,     

                      Piskáček, Mařík)     

   Proti:          0 

  Zdržel se:         0 

Zodpovídá: odbor účetnictví a správy majetku (pozemky)                                                Termín: ihned 

 

Předseda finančního výboru seznámil přítomné zastupitele s žádostí ZŠ o návratnou finanční výpomoc 

ve výši 1 mil. Kč na uhrazení 50 % nákladů na realizaci projektu Modernizace odborných učeben 

z operačního programu Praha – pól růstu ve výši 1 955 000 Kč. Po zaúčtování projektu v létě 2023 bude 

částka zaslána zpět. Současně ZŠ žádá o povolení čerpání z investičního fondu cca ve výši 200 tis. Kč 

(z důvodu aktuálního navýšení cen). Vše se týká rozpočtových úprav č. 3/2022. Starosta dal hlasovat o 

předložených návrzích usnesení: 

 

ZMČ schvaluje na základě žádosti ředitelky ZŠ poskytnutí zálohy na předfinancování dotace EU/MHMP 

v rámci OPPPR na projekt „Modernizace odborných učeben“ ve výši 1 mil. Kč s tím, že po uzavření 

projektu v létě 2023 bude částka MČ vrácena a s tím spojenou rozpočtovou úpravu č. 3/2022 - viz 

příloha. 

Hlasování:  Pro:            10 (Klán, Křen, Dušek, Šimek, Melichar, Barcal, Schneiderová, Špaňhel,     

                      Piskáček, Mařík)     

   Proti:          0 

  Zdržel se:         0 

Zodpovídá: odbor účetnictví a správy majetku (pozemky)                                                Termín: ihned 

 

ZMČ povoluje na základě žádosti ředitelky ZŠ čerpání investičního fondu ZŠ na zvýšené náklady 

projektu „Modernizace odborných učeben“ z důvodu růstu cen v celkové výši max. 200 tis. Kč. 

Hlasování:  Pro:            10 (Klán, Křen, Dušek, Šimek, Melichar, Barcal, Schneiderová, Špaňhel,     

                      Piskáček, Mařík)     

   Proti:          0 

  Zdržel se:         0 
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Zodpovídá: odbor účetnictví a správy majetku (pozemky)                                                Termín: ihned 

 

Starosta vyhlásil v 18:50 hodin 10 min. přestávku. Jednání pokračovalo v 19:05 hodin. 

 
Bod 4 – Majetkové záležitosti 

Starosta poukázal na nepřítomnost předsedy majetkového výboru a předal slovo tajemníkovi ÚMČ, 

který seznámil přítomné zastupitele s majetkovými záležitostmi.  

 

Tajemník uvedl, že Výbor majetku byl seznámen se zprávou MHMP týkající se převodu vlastnického 

práva stavby čp. 418 na pozemku p.č. 871/4 v k.ú. Velká Chuchle mezi SK Čechoslovan Chuchle, z.s.  

a společností MARSELLUS CAPITAL s.r.o. (IČ 04715934) s kupní cenou 11 800 000 Kč, zaslanou 

Odborem hospodaření s majetkem, oddělením právních činností MHMP, kde MHMP sděluje,  

že rozhodnutí je zcela v kompetenci městské části a dopis zn. 532/2022 ze dne 16.3.2022 bere na 

vědomí. 

 

ZMČ bere na vědomí zprávu MHMP ze dne 18.3.2022 o převodu vlastnického práva stavby čp. 418 na 

pozemku p.č. 871/4 v k.ú. Velká Chuchle mezi SK Čechoslovan Chuchle, z.s. a společností MARSELLUS 

CAPITAL s.r.o. Dále pak doporučení výboru ověřit uvedenou cenu a prověřit stav soudního dovolání. 

 

Dále tajemník uvedl, že v souvislosti s SK Čechoslovan Chuchle, z.s. se na MČ obrátil FK Viktoria 

Žižkov, a.s., s nabídkou koupě stavby od SK Čechoslovan Chuchle, z.s. Probíhají další jednání  

a majetkový výbor doporučuje ZMČ vzít tuto nabídku na vědomí.  

 

ZMČ bere na vědomí nabídku spolupráce FK Viktoria Žižkov a.s., nám. Winstona Churchilla 1800/2 

Praha 3 (IČ 63080818) s MČ Praha - Velká Chuchle, v případě koupě stavby od SK Čechoslovan 

Chuchle, z.s. 

 

Tajemník sdělil přítomným zastupitelům, že výbor majetku byl seznámen s žádostí včelaře o umístění 

několika včelích úlů na pozemku Velké Chuchle (zahrada u bytového domu Starolázeňská 320/27).  

Mgr. Klán poukázal na procedurální složitost umístění včelích úlů a po dohodě nabídl svůj pozemek 

včelaři k umístění včelích úlů. Následně starosta stáhl tuto problematiku z programu. 

 

Tajemník seznámil přítomné zastupitele s opakovanou žádostí firmy Podzimek a synové s.r.o. o odkup 

pozemků p.č. 89/3 a p.č.   89/2 oba v k.ú. Malá Chuchle ve vlastnictví městské části. Po projednání 

členové majetkového výboru doporučili vzít žádost na vědomí a sdělit žadateli nesouhlas o odkup 

pozemků. Starosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

 

ZMČ souhlasí, na základě doporučení Výboru majetku konaného dne 30.3.2022, se sdělením nesouhlasu 

firmě Podzimek a synové s.r.o., Váňovská 528, 589 01 Třešť (IČ: 46978194) k jejich žádosti o odkup 

pozemků p.č. 89/3 a p.č. 89/2 oba v k.ú. Malá Chuchle.  

Hlasování:  Pro:            8 (Dušek, Křen, Šimek, Schneiderová, Barcal, Melichar, Mařík, Piskáček) 

  Proti:          0  

                     Zdržel se:  2 (Špaňhel, Klán) 

Zodpovídá: odbor smluv, daní a poplatků                                                                            Termín: ihned 

 

Tajemník uvedl, že majetkový výbor byl seznámen s žádostí o pronájem městského pozemku 

předloženého PPL CZ s.r.o. týkající se umístění Parcel boxu. Členové výboru poukázali na nevhodné 

umístění Parcel boxu a doporučili MČ pokračovat v jednání a sdělit žadateli požadavky k upřesnění 

žádosti o podrobnější údaje, příp. si vyžádat stanovisko kompetentního odboru ÚMČ. 

 

ZMČ bere na vědomí pokračovaní v jednání o žádosti společnosti PPL CZ s.r.o. týkající se umístění 

Parcel boxu (výdejní místo zásilek) v prostoru víceúčelového areálu Kazínská 8 a sdělení žadateli 

požadavky k upřesnění žádosti o podrobnější údaje, příp. vyžádat si stanovisko kompetentního odboru 

ÚMČ. 
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Tajemník sdělil, že Výbor majetku se zabýval emailovou žádostí majitele pozemku p.č. 981/25 v k.ú. 

Velká Chuchle (osada Lahovská) o vyjádření ohledně možného odkupu části pozemku nebo jeho směnu. 

Členové výboru doporučili ZMČ vzít žádost o vyjádření na vědomí a sdělit žadateli, že stávající stav 

pozemků bude řešen po ukončení všech aktivit směřujících k požadovanému uspořádání lokality 

Lahovská. 

 

ZMČ bere na vědomí emailovou žádost o vyjádření p. P. Z., majitele pozemku p.č. 981/25 v k.ú. Velká 

Chuchle (osada Lahovská) ohledně možného odkupu části pozemku nebo jeho směnu, s tím, že bude 

žadateli sděleno, že stávající stav pozemků bude řešen po ukončení všech aktivit směřujících 

k požadovanému uspořádání lokality Lahovská.     

 

ZMČ bere na vědomí zápis č. 2 z Výboru majetku konaného dne 30.3.2022. 

 

Bod 5 – Změna doby nájmu obecních bytů (z doby určité na dobu neurčitou) 

Starosta poukázal na velké množství smluv o nájmu bytů, které se uzavírají na dobu určitou a předložil 

návrh na možnost prodloužení na dobu neurčitou u těch nájemníků, kteří řádně hradí nájemné a řádně 

užívají byt. Starosta zahájil diskuzi - jména diskutujících: Piskáček, Křen, Melichar, Schneiderová, 

Barcal.  

Předmět diskuze: smlouva o nájmu bytu uzavírána na dobu určitou s možností prodloužení na dobu 

neurčitou; poukázání na potřebu sjednocení smluv, výpovědní doby, podmínky zrušení smlouvy  

(v případě neplacení nájemného, rozporu v soužití); zmínění ustanovení § 2285 Obč. zák. 89/2012 Sb. 

(podmínky prolongace smluv) a návrh na přípravu smluv o nájmu bytů právní kanceláří. 

Po dokončení diskuze starosta stáhl tento bod z programu a předal k vyřízení Výboru sociálního, kultury 

a sportu.  

 

Bod 6 – Krizový štáb a povodňová komise (informace k možnostem výuky ukrajinských dětí) 

Starosta uvedl, že zápis z jednání Krizového štábu a povodňové komise ze dne 7.3.2022 je k nahlédnutí 

na webových stránkách ÚMČ. Poté seznámil přítomné zastupitele s informacemi ze ZŠ: kapacita je  

30 ukrajinských žáků, v současné době je jich umístěno méně než 10 a výuka probíhá integrační formou. 

V případě naplnění kapacity ukrajinskými žáky v ZŠ by byla možnost využít “kontejnerovou školu”, 

nebo zřídit adaptační skupinu, která by byla financována z rozpočtu městské části (zřizovatel ZŠ).  

Adaptační skupina by fungovala jako “kroužek” v odpoledních hodinách s nutností zajištění 

ukrajinských/českých pedagogů. Pokud by činil podíl ukrajinských žáků 5 % a více z celkového počtu 

žáků školy, je možnost zažádat o status “určené školy” (v tomto případě by nebyly náklady financovány 

z rozpočtu MČ, ale z MHMP, příp. Ministerstva financí). Dále starosta informoval přítomné o tom, 

že v MŠ probíhá výuka také integrační formou, ukrajinských dětí je umístěno v MŠ méně než v ZŠ. 

Dále starosta poskytl informaci ohledně “kontejnerové školy”. Odbor výstavby, dopravy a ŽP MČ Praha 

16 – Radotín původně požadoval zaslat žádost k prodloužení dočasnosti stavby kontejnerové školy,  

na základě které vydá prodloužení dočasnosti stavby (MČ žádost zaslala). Poté ale MČ obdržela 

informaci, že je navíc nutné zaslat “Souhlasy všech sousedů, kterých se stavba týká”, v tomoto případě 

nebude prodloužena dočasnost stavby a probíhalo by standardní stavební řízení vč. splnění požadavku 

na zaslání všech stanovisek dotčených orgání (hasiči, hygiena aj.), což je proces cca dva měsíce. Některé 

revize ale “kontejnerová škola” má stále platné. Poté starosta poukázal na využití nouzového stavu při 

řešení problematiky prodloužení dočasnosti stavby. Na závěr uvedl, že proběhlo on-line jednání 

Krizového štábu MHMP (zúčastnil se starosta, Ing. Křen, Mgr. Melichar), ve kterém byla 

prodiskutována možnost přemístění “kontejnerové školy” s poukázáním na neaktuálnost tohoto procesu 

pro jeho finanční a časovou náročnost.  

Starosta zahájil diskuzi – jména diskutujících: Piskáček, Špaňhel, Křen. 

Ing. Špaňhel vznesl dotaz, kdo bude financovat dopravu, zdravotní ošetření, stravu, pedagogy ukrajinské 

výuky v kontejnerové škole? Starosta odpověděl, že Magistrát hl. m. Prahy. Ing. Křen uvedl, že byl také 

přítomen na online jednání Krizového štábu MHMP, kde bylo mimo jiné uvedeno, že MČ nemůže 

provozovat ukrajinskou výuku v kontejnerové škole z důvodu chybějící finanční a personální kapacity.  

 

ZMČ bere na vědomí zápis č. 1/2022 z jednání Krizového štábu a povodňové komise MČ Praha – 

Velká Chuchle ze dne 7.3.2022. 
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Bod 7 – Informace z jednání výborů ZMČ (Administrativní výbor) 

Výbor stavební: 

Předseda stavebního výboru uvedl, že na základě podnětu občana MČ se stavební výbor se zabýval již 

jednou odsouhlasenými protihlukovými stěnami na ul. Strakonická na úrovni RD. Jedná se o změnu 

umístění protihlukových stěn, zmenšení rozsahu. Výbor stavební navrhnul, aby MČ vznesla dotaz na 

hygienu HMP o umožnění výjimky a realizaci původně odsouhlasených protihlukových stěn. 

Protihlukové stěny by v budoucnu ochránily případnou zástavbu ve spodní části Velké Chuchle. Starosta 

dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

 

ZMČ souhlasí, na základě doporučení stavebního výboru ze dne 28.3.2022, se zasláním dopisu městskou 

částí na MHMP k rukám Ing. Adama Scheinherra s tím, že MČ stále trvá na výstavbě protihlukových 

stěn v ul. Strakonická tak, jak byla schválena v původním rozsahu a na pokračování přípravy dalšího 

stupně dokumentace a její realizace.  

 

Hlasování: Pro:    9 (Klán, Křen, Dušek, Šimek, Melichar, Barcal, Schneiderová,     

                      Piskáček, Mařík)     

    Proti:              0  

                       Zdržel se:       1 (Špaňhel) 

Zodpovídá: odbor stavební a správy majetku (budovy, haly, stavby)                                Termín: ihned 

 

Předseda stavebního výboru sdělil, že výbor byl seznámen se záměrem BD Nad Závodištěm. Vzhledem 

k předchozímu zamítavému doporučení výboru a následně zamítavému usnesení ZMČ  

s předloženým záměrem, bylo ze strany investora BD vyvoláno jednání, aby mohl s členy osobně záměr 

probrat a se záměrem jinak pracovat. Proběhla debata o záměru, kde bylo investorovi sděleno, že z 

pohledu MČ se záměrem nesouhlasí, předložený záměr nerespektuje okolní zástavbu rodinných domů. 

Členové výboru byli seznámeni se stanoviskem ÚRM Praha p. Žižky, který konstatuje, že záměr BD je 

zde v pořádku při zastavěné ploše 300 m2. Výbor dále vnímá jako kritické napojení na komunikaci v 

"serpentině". Dále bylo investorovi sděleno, že vzhledem k tomu, že studie je pouze schématická, není 

jasné, zda parkovací plochy splňují legislativní požadavky. Výbor je názoru, že toto místo by mělo být 

ponecháno jako zástavba rodinných domů a měl by zde vzniknout nejvýše dvojdomek, připustili však 

zmenšení hmoty aspoň o 1/3. Závěrem bylo investorovi sděleno, že aby mohl být záměr dále posuzován, 

je zapotřebí, aby předložil souhlasné stanovisko odboru dopravy s napojením na komunikaci tohoto 

záměru, dále souhlas sousedů.  

Předseda stavebního výboru uvedl, že výbor byl seznámen s BD Na Cihelně. Vzhledem  

k předchozímu zamítavému doporučení výboru a následně zamítavému usnesení ZMČ  

s předloženým záměrem, bylo ze strany investora BD vyvoláno jednání, aby mohl s členy osobně záměr 

probrat a se záměrem dále pracovat. Proběhla debata o záměru, kde bylo zástupci investora sděleno, že 

z pohledu MČ se záměrem nesouhlasí, předložený záměr nerespektuje okolní zástavbu pouze rodinných 

domů. Členové výboru byli seznámeni se stanoviskem ÚRM Praha p. Žižky, který konstatuje, že záměr 

BD je zde v pořádku. Z pohledu členů výboru je názor takový, že vhledem k navýšení bytových jednotek 

z 3 na 9 dojde k výraznému navýšení dopravy v tomto místě. Jedná se o jednosměrnou komunikaci, 

která je zatěžována dopravou v ranních a odpoledních špičkách, vyvolané provozem místní školky 

(doprava dětí), v tomto místě navíc chybí část chodníku, proto toto místo je vnímáno z pohledu dopravy 

jako kritické. Závěrem bylo domluveno, že do doby, než bude investorem předložené souhlasné 

stanovisko odboru dopravy, nebude se tímto záměrem MČ dále zabývat. 

Předseda stavebního výboru seznámil přítomné se záměrem menšího bytového domu  

U Zahradnictví o 3 bytových jednotkách nazvaný jako rodinný dům. Záměr byl předložen výboru z 

důvodu toho, že v minulosti byla MČ zadána a nechána zpracovat zastavovací studie "dolní" Chuchle, 

aby bylo možné při nové výstavbě mít ucelený koncept území. Členové výboru s navrženým domem 

souhlasí, ale pouze za podmínky, že investor ponechá neoplocený část pozemku v šíři 2,5 m od hranice 

komunikace (pozemku komunikace U Zahradnictví), tak aby v budoucnu mohlo dojít k rozšíření 

komunikace U Zahradnictví tak, aby bylo umožněno zastavět i pozemky. 
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Starosta zahájil diskuzi – jména diskutujících: Špaňhel, Mařík, Klán, Barcal. 

Předmět diskuze: poukázání na problém úzkých komunikacích, zástavby a pozemků na více místech  

v Chuchli, návrh na vstoupení do jednání s potenciálními stavebníky; absence právního nástroje k 

možnostem posunutí plotu 2,5 m do pozemku majitele; doporučení Výboru územního plánování 

(původní zastavovací studie “dolní Chuchle”). Starosta dal hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 

 

ZMČ schvaluje, na základě doporučení Výboru stavebního ze dne 28.3.2022, záměr menšího bytového 

domu o 3 bytových jednotkách nazvaný jako rodinný dům za podmínky ponechání neoploceného 

pozemku investora v šíři 2,5 m od hranice pozemku stávající komunikace U Zahradnictví (pro možnost 

rozšíření komunikace). 

Hlasování:  Pro:           5 (Špaňhel, Piskáček, Barcal, Mařík, Melichar) 

  Proti:         0  

                     Zdržel se:  5 (Klán, Křen, Dušek, Šimek, Schneiderová) 

Návrh usnesení nebyl přijat. 

 

ZMČ bere na vědomí zápis č. 3/2022 ze zasedání Výboru stavebního konaného dne 28.3.2022. 

  

Administrativní výbor: 

Předseda Administrativního výboru seznámil přítomné s termínem konání výboru a body programu – 

problémy ZŠ, plánované dopravní uzavírky, pomoc Ukrajině, Čechoslovan Chuchle a připomínky IPRu 

k železniční dopravě. Poté předal slovo MUDr. Schneiderové. 

MUDr. Schneiderová seznámila přítomné s problematikou prosaku vody v tělocvičně ZŠ – situace je 

řešena s Ing. Benešovou, ředitelkou ZŠ a Ing. Podzimkem. Do tělocvičny byly instalovány kamery, na 

základě kterých byl zjištěn zdroj prosaku vody. Naplánovaná je demontáž podlahy, oprava vany a řešení 

problematiky stékání vody z okapů domů umístěných nad ZŠ. Pan Mařík seznámil přítomné se svou 

účastí na revizi kanalizace, při které byla zjištěna neprůchodnost kanalizace pod ZŠ (nějakým způsobem 

se vyplavovaly nečistoty ještě z doby stavby). Při této revizi byla zjištěna ještě další místa zatékání např. 

mokré fleky, zničené stěny, které nesouvisí se zatékáním do tělocvičny, ale se zatékáním do „sociálek“. 

Dále p. Mařík seznámil přítomné s dalším postupem Ing. Benešové - napsat další reklamaci ohledně 

nepřístupnosti ke svodům, kde by měly být revizní otvory a čistící kusy, aby se kanalizace dala 

způsobem revidovat.  

Starosta zahájil diskuzi – jména diskutujících: Ing. Špaňhel, Schneiderová.  

Téma diskuze – termín zprovoznění tělocvičny ZŠ. Ing. Špaňhel vznesl dotaz, zdali dojde ke 

zprovoznění tělocvičny do nového školního roku?  MUDr. Schneiderová odpověděla, že tělocvična bude 

zprovozněna nejpozději 31.8.2022. 

 

Předseda Administrativního výboru seznámil přítomné s plánovanými dopravními uzavírkami. Uvedl, 

že k uzavírce Barrandovského mostu dojde pravděpodobně v polovině května - uzavření nájezdové 

rampy ze Strakonické na Barrandovský most; na Barrandovském mostě bude uzavřena jižní polovina 

mostu, tzn. dva pruhy směrem do Chuchle. Řidiči jedoucí ze Strakonické na Barrandovský most budou 

moci využít otočku, která se buduje u Zlíchovského lihovaru – potenciálním problémem je kapacita 

tohoto zúžení. Řidiči jedoucí směrem do Modřan budou mít k dispozici pouze jeden pruh místo dvou, 

což povede k dopravním zácpám. MČ reagovala na problematiku uzavírky Barrandovského mostu tím, 

že poptala Povodí Vltavy, zdali by neprodloužilo linku přívozu přes řeku Vltavu z Lahovic do Chuchle. 

Dále poukázal na možnost přepravy přes Vltavu, a to využitím Branického mostu (pouze pěší) – tato 

možnost je ale nereálná, jelikož zde bude probíhat stavba „zdvojkolejnění Branického mostu“, tudíž 

přechod přes Branický most bude zcela znemožněn. Poté poukázal na další možnost řešení dopravní 

situace související s uzavřením Barrandovského mostu, a to posílit vlakové spoje – ale ani tato možnost 

není reálná (technicky).  

Poté sdělil přítomným, že možnost parkování v Radotínské ulici je nereálná, vzhledem k tomu, že 

Radotínská ulice bude zjednosměrněná. 

Mgr. Melichar sdělil přítomným, že podnikl kroky, co se týče zajištění linky přívozu. Ke zprovoznění 

přívozu by mělo dojít do týdne nebo 14 dnů vč. možnosti parkování u Čechoslovanu (příp. na pozemcích 

Povodí Vltavy).  
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Předseda Administrativního výboru sdělil další dopravní omezení. Do 13.5.2022 bude uzavřen střední 

jízdní pruh ul. Strakonická ve směru do centra (v úseku Dostihová – Barrandovský most) z důvodu 

opravy povrchu vozovky. Uzavírka ulice K Lochkovu (Slivenec) v úseku K Homolce do Chuchle je 

naplánovaná do 30.4.2022. Od 1.4. do 24.5.2022 dojde k záboru v ul. Radotínská, a potom bude 

uzavřena úplně ve směru do Radotína. Uzavření ul. Vrážské do 31.7.2022. Dne 7.4.2022 dojde  

k uzavření železničního přejezdu ve Velké Chuchli v noci.  V termínu 2.5. – 7.6.2022 bude uzavřen 

železniční přejezd ve Velké Chuchli (informace o termínech možnosti přechodu chodců, náhradní 

autobusové dopravě pro žáky a X172, objízdné trase jsou k dispozici na www.chuchle.cz a nástěnkách). 

Do 8.4.2022 bude zvýšená hlučnost v nočních hodinách v oblasti železničního přejezdu.  

Starosta zahájil diskuzi – jména diskutujících: Křen, Barcal, Melichar, Mařík, Schneiderová, Špaňhel, 

Piskáček, Pořízek. 

Téma diskuze: dopravní omezení ve Velké Chuchli, zvýšení dopravního provozu Na Lahovské, průjezd 

MHD Radotínskou ulicí oběma směry (pro ostatní automobilovou dopravu zjednosměrněná z Radotína 

ve směru do Prahy), uzavření ul. Vrážské do 31.7.2022, zveřejnění informací o dopravních omezeních 

na nástěnkách, webových stránkách a Chuchelském zpravodaji. 

 

Předseda Administrativního výboru informoval přítomné o konání schůzky mezi městskou částí 

(přítomni Ing. Křen, MUDr. Schneiderová, p. Pořízek) a SK Čechoslovanem (přítomni pánové Zbruž  

a Buriánek). Pan Buriánek pravděpodobně půjčil významný finanční obnos bývalému vedení 

Čechoslovanu a na základě toho „obdržel jako protihodnotu budovu“. Budova zřejmě nepatří 

Čechoslovanu, ale firmě pana Buriánka a tato firma ji chce prodat (samozřejmě co nejvýhodněji). 

Předkupní právo městská část nevyužila z důvodu nabízené vysoké ceny. Pan Buriánek chce budovu 

prodat „nějakému“ klubu, který by s městskou částí uzavřel smlouvu na pronájem pozemku pod 

budovou a dalších pozemků, které patří městské části. Uskutečnilo se jednání mezi panem Buriánkem  

a FK Viktoria Žižkov, městská část požádala o zaslání nabídky spolupráce FK Viktoria Žižkov, ale 

obdržela „nic neříkající dokument“, ze kterého nebylo zřejmé, co si chce FK Viktoria Žižkov vlastně 

pronajmout, za jakou cenu/dobu, ani jaké služby MČ za to chce poskytnout. MUDr. Schneiderová 

uvedla, že byla oslovena FK Viktoria Žižkov a informovala přítomné o tom, že tento klub má uzavřenou 

smlouvu o smlouvě budoucí s panem Buriánkem a panem Zbružem se záměrem prodeje předmětného 

pozemku s tím, že protazím nechce podepsat smlouvu s majiteli této budovy, dokud nebude mít od 

městské části jasnou reálnou představu o možnostech pronájmu MČ. Zástupci městské části jej poprosili 

o zaslání všech variant postupu, které budou předneseny na dalším ZMČ.  

Starosta zahájil diskuzi – jména diskutujících: Křen, Mařík, Barcal, Špaňhel, Schneiderová, Melichar, 

Piskáček, Němeček (veřejnost). 

Téma diskuze: (ne)platnost nabídky předkupního práva (cena nabízené nemovitosti na odkup 11,8 mil. 

Kč), městskou částí odeslaný dopis na MHMP se záměrem odkupu budovy – negativní odpověď 

MHMP; návrh na (ne)možnost odkoupení budovy MČ (zajištění vlastních/cizích zdrojů); poukázání na 

klub FK Viktoria Žižkov jako nevěrohodného partnera a na založení sportovního klubu MČ ve 

spolupráci s FK Viktoria Žižkov (vznik třetího nezávislého subjektu); návrh na výzvu k demolici budovy 

– umělé snížení ceny budovy. Řešení této problematiky v rámci kompetencí Výboru sociálního, kultury 

a sportu ve spolupráci s Administrativním výborem - předložení na dalším ZMČ.  

  

Předseda Administrativního výboru uvedl, že se bude konat jednání MČ, SUDOP, SŽ a IPR, jehož cílem 

bude projednání připomínek městské části a připomínek IPR k žádosti o podání stavebního povolení 

k nadjezdu. Na základě tohoto jednání pak bude svolána schůzka Administrativního výboru.  

Na závěr uvedl, že Administrativní výbor byl seznámen s body z kontrolních dnů SŽ, např. nový 

chodník v ul. Starochuchelská (realizovat se nebude z důvodu přiblížení se realizace nadjezdu  

a nedostatku finančních prostředků), parkoviště podél ul. Radotínská (parkoviště nebude realizováno 

z důvodu nedostatku finančních prostředků), propustky do ul. Radotínská (propustkami protéká více 

vody, která neodtéká strouhou; po ukončení staveb požádá městská část TSK o vyčištění strouhy mezi 

tratí a silnicí, která dle SŽ není jejich majetkem), terénní úpravy protihlukových stěn, oplocení 

komunitní zahrady v Malé Chuchli, pomoc s instalací pomníčku pod skalou (předseda poukázal na 

technický problém, zhotovitel dle vyjádření Ing. Filipa nevlastní jeřáb, kterým by pomníček umístil na 

podstavec).  
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ZMČ bere na vědomí zápis č. 1/2022 ze zasedání Administrativního výboru konaného dne 18.3.2022. 

 

Bod 8 – Různé (akce Chuchle Arena Praha) 

Starosta seznámil přítomné s žádostí Chuchle Arena Praha, s.r.o. o udělení výjimky z doby nočního 

klidu dne 20.5.2022 do 23 hodin.  

ZMČ souhlas s tím, aby plánovaná firemní akce ve strečových stanech u parkurového kolbiště pořádaná 

dne 20. května 2022 v souladu s žádostí společnosti Chuchle Arena Praha, s.r.o. (IČ 11637927) 

v prostoru dostihového závodiště ve Velké Chuchli byla ukončena výjimečně ve 23.00 hodin.    

Hlasování:  Pro:          7 (Křen, Špaňhel, Šimek, Schneiderová, Mařík, Barcal, Melichar) 

  Proti:        1 (Klán)  

                     Zdržel se: 2 (Dušek, Piskáček) 

Zodpovídá: starosta, odbor vnitřní správy a soc. věcí     Termín: ihned 

 

Starosta seznámil přítomné s žádostí České klusácké asociace, z.s., Praha – Velká Chuchle o povolení 

konání klusáckých dostihů na závodišti od 16. dubna do 17. listopadu 2022. 

 

ZMČ schvaluje na základě podané žádosti spolkem Česká klusácká asociace, z.s., Radotínská 69/34, 

159 00 Praha 5 – Velká Chuchle (IČ 00537004) ze dne 8.3.2022, konání klusáckých dostihů na 

dostihovém závodišti Velká Chuchle v roce 2022 včetně termínové listiny dostihů od 16. dubna do 17. 

listopadu 2022. 

Hlasování:  Pro:            10 (Klán, Křen, Dušek, Šimek, Melichar, Barcal, Schneiderová, Špaňhel,     

                      Piskáček, Mařík)     

   Proti:          0 

  Zdržel se:         0 

Zodpovídá: odbor životního prostředí       Termín: ihned 

 

 

Tajemník ÚMČ seznámil přítomné s emailovou informací týkající se zrušení dodávky stravy pro místní 

seniory k 31.5.2022 současným dodavatelem.  

 

ZMČ bere na vědomí emailovou informaci týkající se výpovědi z nájmu ke dni 31.5.2022 ze strany MČ 

Praha 16 – Radotín společnosti Ivo Synek (IČ 68856563), se sídlem Rejkovice 41, 262 23 Jince, v Jídelně 

DPS Radotín (dodávka stravy pro místní seniory).  

K uvedené problematice se vyjádřili: Špaňhel, Melichar, Piskáček. 

Ing. Barcal sdělil přítomným informaci o současném stavu pořizování Metropolitního plánu. Uvedl, že 

MHMP po dvou letech vyjednávání s Ministerstvem kultury a s Ministerstvem ŽP dne 26.4.2022 na 

internetu a na IPRu zveřejní informaci, jak se vypořádat s připomínkami občanů a městských částí.  

Do 30.6.2022 mají občané i MČ možnost reagovat v posledním kole připomínek k Metropolitnímu 

plánu.  

Mgr. Melichar opětovně poukázal na důležitost účastnit se jednání Kontrolních dnů SŽ (zástupce MČ 

nebo železničního výboru). Dále uvedl, že MČ Praha – Velká Chuchle je jediná MČ z 57, která 

nepožádala o žádnou dotaci na MHMP. Poté poukázal na iniciativu paní K. z Malé Chuchle týkající se 

hluku z kulturních akcí pořádaných na pozemcích Ledáren Braník (začít jednat s kompetentní osobou, 

požadovat snížení hlučnosti nebo povolení koncertů pouze do 22 hodin). Závěrem připomněl nutnost 

zprovoznění zavlažovacího systému na hřišti SK Čechoslovan Chuchle. 
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Jednání bylo ukončeno ve 20:48 hodin.  

Zapsala: Ing. Iveta Stašková 

 

 

 

         MUDr. Jaromír Piskáček 

        Starosta MČ 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

MUDr. Michaela Schneiderová  …………………………………………….. 

 

Bc. Martin Šimek    …………………………………………….. 


